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Subsemnatul Buqescu Emil , consilier local al comunei Vladesti judetul Arges inbaza
prev€derilor art.225 (2) din Codul Administrativ aprobat prin OUG 5712019 prezinturmatorul
raport de activitate pentru descrierea activitatii in anul 2019

Am participat de drept, consilier fiind, la toate sedintele programate ale Consiliului Local
avand cu aceasta ocazie o pozitie activa la majoritatea dezbaterilor privind adoptarea hotararilor
puse in discutie. Am fost repafiaat in Comisia pentru agricultura-, activitati economico-
financiare , amenajarea teritoriului si urbanism ,gospodarie comunala si pf&bctia mediului unde
am participat la toate activitatiile comisiei contribuind la dezbaterea proiectelor de hotarare
r epartizate acestei comis ii.

In calitate de consilier m-am implicat in aducerea proiectelor de hotarare la o forma cat
mai corecta si am adus amendamente benefice acestor proiecte de hotarare.

ln baza Hotararii Consiliului Local nr. 26127 mai20l9 am fost rcpartizatin Comisia de
licitalie privind vdnzarea materialului lemnos pe picior marcat pe islazurile comunale ,

,proprietatea public[ a comunei Vlideqti judetul Argeg, reprezent6nd un volum de 791 mc
tezultat din actul de punere in valoare nr.6933/12.04.2019 emis de Ocolul Silvic Aninoasa si
am raspuns de fiecare data solicitarilor conducerii administrative.
Am fost prezent la toate sedintele ordinare si extraordinare , cu exceptia sedintei din data de 6
septembrie 2019 .In cadrul acestor sedinte am adresat intrebari , interpelari. Problemele aduse
in atentia Executivului primariei ,in cea mai mare parte au fost preluate de la cetateni referitoare
la: calitatea drumurilor si ,starea retelei de iluminat public,modul de utilizare de catre cetatenii
comunei a apei potabile in vederea prevenirii consumului abuziv de apa in special in prioada
deficitara in precipitatii cit si defectiunile aparute la reteaua de alimentare cu apa. In acest sens
am informat pe domnul primar de neregulile,deficientele constatate in vederea remedierii
acestora,respectiv:
- inlocuirea becurilor arse de Ia reteaua de iluminat public,reglarea senzorilor de aprindere a
becurilor in functie de perioada necesara de iluminat acolo unde am constatat nesincronizari.
-repararea si curatarea portiunilor de drum s-au gant deteriorate,colmatate in urma ploilor
torentiale si a viiturilor produse in urma acestora.
-scurgeri nejustificate de apa si defectiuni aparute la reteaua de alimentare cu apa
-drumurile necesarea a fr dezapezite in perioada de iarna tn cazul in care din diferite motive nu sa
intervenit pe acestea.
-necesitatea decolmatarii santurilor,deoarece in perioadele cu ploi excesive apa iese din albie si
inunda terenurile si curtile locuintelor din apropiere.

Din cele ptezentate se poate concluziona ca activitatea pe care am desfasurat-o a fost buna .

Pentru viitor doresc sa-mi imbunatatesc permanent activitatea , sa am mai multe intalniri cu
cetatenii si sa sustin cu mai mult aplomb solicitarile acestora in Consiliul Local avdnd in vedere
cd,ladata de 19 decembrie 2019 prin HCL nr.78 am fost ales viceprimar al comunei Vl[deqti ,
judeful Argeg
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